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          Тема выпускной квалификационной работы: «Формирование учетной политики организации для целей бухгалтерского и налогового учета (на примере ООО «ВКР»)». Данная работа посвящена исследованию учетной политики для целей бухгалтерского и налогового учета ООО «ВКР». Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение основ формирования учетной политики. 2. Раскрытие требований к учетной политики. 3. Исследование формирования учетной политики для целей бухгалтерского и налогового учета. 4. Организационно-экономическая форма ООО «ВКР». 5. Анализ учетной политики ООО «ВКР» для бухгалтерского и налогового учета. 6. Исследование главных проблемы учетной политики ООО «ВКР». 7. Возможные пути решения проблем учетной политики ООО «ВКР». Работа проведена на базе ООО «ВКР», где собиралась значительная часть фактического материала: бухгалтерская (финансовая) отчетность   за 2018-2020 гг.; статистическая отчетность ООО «ВКР» за 2020 г.; учетная и налоговая политика организации и т.д. Был проведен анализ учетной политики ООО «ВКР» для бухгалтерского и налогового учета. Методы исследования, применяемые в выпускной квалификационной работе: аналитический метод; метод исследования операций; метод теории выбора и принятия решений; анализ и синтез; метод аналогий; экономико-математические методы.В результате была проанализирована учетная политика организации для бухгалтерского и налогового учета. Выявлены главные проблемы учетной политики ООО «ВКР». Разработаны и предложены возможные пути решения проблем учетной политики ООО «ВКР».
        

        
          The theme of the final qualification work: "Formation of the accounting policy of the organization for the purposes of accounting and tax accounting (on the example of VKR LLC)". This work is devoted to the study of the accounting policy for the purposes of accounting and tax accounting of VKR LLC. Tasks that were solved in the course of the study: 1. Studying the basics of accounting policy formation. 2. Disclosure of accounting policy requirements. 3. Study of the formation of accounting policies for the purposes of accounting and tax accounting. 4. Organizational and economic form of VKR LLC. 5. Analysis of the accounting policy of VKR LLC for accounting and tax accounting. 6. Study of the main problems of the accounting policy of VKR LLC. 7. Possible ways of solving the problems of the accounting policy of VKR LLC. The work was carried out on the basis of VKR LLC, where a significant part of the factual material was collected: accounting (financial) statements for 2018-2020; statistical reporting of VKR LLC for 2020; accounting and tax policy of the organization, etc. An analysis was made of the accounting policy of VKR LLC for accounting and tax accounting. Research methods used in the final qualification work: analytical method; operations research method; method of the theory of choice and decision-making; analysis and synthesis; analogy method; economic and mathematical methods.As a result, the accounting policy of the organization for accounting and tax accounting was analyzed. The main problems of the accounting policy of VKR LLC are identified. Possible ways of solving the problems of the accounting policy of VKR LLC have been developed and proposed.
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